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Årsmøte Revebåsen bryggelag. 

 

 

1. Innkalling godkjent. 32 fullmakter for gjennomføringer av elektronisk årsmøte      

mottatt. 22 deltaker på elektronisk årsmøte 

2. Møteleder og referent Sverre C. 

3. Årsberetning gjennomgått. 

4. Regnskap gjennomgått. Godkjent. Ingen kommentarer. 

5. Budsjett gjennomgått. Godkjent. Ingen kommentarer. 

6. Alle sittende medlemmer av styret tar gjenvalg. Godkjent. 

7. Utvidelse bryggeanlegg. 

Styret har i inneværende periode mottatt flere henvendelser vedr kjøp av båtplass  

( 10 ) Det er  mottatt henvendelse om mulig utvidelse av eksisterende plass ( 5 ). 

Bryggen er pr dd fulltegnet og alle plasser solgt. Styret ble gitt mandat til å utrede 

mulighet for en eventuell utvidelse samt kostnader rundt dette. En eventuell 

utvidelse må sess i sammenheng med å gjøre bryggeanlegget mere robust og 

opparbeidelse av egenkapital. Grunneier har foreløpig stilt seg positiv til en eventuell 

utvidelse. 

Styret jobber videre med ambisjon om fremleggelse på neste årsmøte. 

8. Vann og strøm på brygga  
Grunnet alternativ gjennomføring av årsmøte og i påvente av konklusjon fra ØNVA 
avventes lys/vann/strøm til neste årsmøte. 
 

9. Andelskapital og budsjett. 

Med bakgrunn i generelle vedlikeholdskostnader og senest utskifting av 

bryggelement ser styret behov for økt bufferkapital i fremtiden. Anlegget blir eldre 

og behovet for vedlikehold og avsetting av kapital øker. Styret foreslår at dagens 

anleggskapital, kr 7000 pr båtplass beholdes i bryggelaget. Det ble på årsmøte ikke 

fremmet innsigelser på dette, men forslag fremmes formelt på årsmøte 2021. 

 

10. Eventuelt. 

Brygge laget ønsker at det opprettholdes besøksmulighet for andelseiere.  

På Revebaasen.no er det som et prøveprosjekt opprettet en egen «knapp» for 

registering slik at man har en oversikt og kontaktinfo på gjest og andelseier. 



Referat årsmøte Revebåsen bryggelag 2020  11.07.2020 

 

Løsningen vil også kunne benyttes til å unngå at bryggen brukes som dagturmål.  Ordningen 

omfatter kun bryggelagets andelseiere.  

Styret ble bedt om at det vurderes om dette også kan omfatte andre enn dagens andelseiere. 

Styre vurderer. 

Vi setter stor pris på tilbakemelding på hvordan dettet fungerer i praksis. Enkel skilting vil 

komme på plass etter hvert. 

 
 
Mvh 
Styret i Revebåsen Bryggelag. 
 
Sverre C. 

 

 


